
REFERAT FRÅ MØTE I RÅDMANNSFORUM onsdag 21.08.24 i Eidfjord
Tilstades: Magnus Steigedal, Eidfjord kommune - leiar

Thore Hopperstad, Ulvik herad
Anita Hesthamar, Kvam herad
Ole-Jørgen Jondahl, Ullensvang kommune

Administrasjon: Trude Rinaldo

Agenda:
09.00 - 11.00 Rådmannsforum sakshandsaming
11.00 - 12.00 Oppstart: Felles forvaltningsplan for Hardangerfjorden
12.00 - 13.00 Lunsj
13.00 - 14.00 Fortset med felles forvaltningsplan for Hardangerfjorden

Sakliste Rådmannsforum:

RF-sak 01/24 Meldingar
Melding teke til vitande

RF-sak 02/24 Fjernarbeid Fase 2 - status og framdrift
Informasjon frå og digital dialog med Kåre Hansen, forskningsleiar frå NORCE om status i
prosjektet, oppstart fase 2 og framdrift. Fase to har fokus på arbeidstakar og skjer i perioden
21/10/24 - 31/03/25.
● Prosjektet vil tene på å vera synleg. Mål om brei og god dekning lokalt, regionalt og

nasjonalt i politiske miljø, i kommunane og i media.
● Det er sendt søknad til VLFK om "Tilskot til berekraftig verdiskaping”, svar kjem 15/10/24.
● Digitalt seminar med Island som hovudgjest. På Island er dei komne mykje lengre enn

oss i denne prosessen. Til dømes er det bygd over 100 “Statens hus” rundt om i heile
landet for at statleg ansatte skal kunna bu og arbeide i frå heile landet. Det vert brei
invitasjon til dette digitale møtet.

Vedtak:
Rådmannsforum ønskjer at “Fjernarbeid” vert forankra betre politisk og sett på den politiske
agendaen, og ber Hardangerrådet om å ta det til den politiske arenaen. Fyrst ber ein
Hardangerrådet invitera Kåre Hansen til rådsmøtet den 12/09 for å sjå på korleis ein kan arbeide
politisk. Rådmannsforum ber også ordførane om å la prosjektet v/Kåre Hansen å presentera seg
i alle kommunestyra denne hausten.

Rådmannsforum eig og styrer “Fjernarbeidsprosjektet”, og ønskjer at Team Hardanger har fokus
på prosjektet med link til rekrutteringsprosjektet og dei næringsrelaterte sidene ved fjernarbeid.

RF-sak 03/24 Aktuelle saker i kvar kommune/herad. Runde rundt bordet
Saka utsett til neste møte

RF-sak 04/24 Orienterings- og drøftingssaker
● Kontingent Hardangerrådet 2025

Ber Hardangerrådet drøfta på sitt møte 12/09



● Møtetedatoar
Rådmannsforum ønskjer 2 møter i halvåret. I tillegg ønskjer dei nokre fellesmøter med
Hardangerrådet i året. Herved inviterar dei seg inn i seg inn i desembermøtet.

➔ Fredag 25/10/24 i Kvam.
Fellesmøte med Team Hardanger. Fjernarbeid som hovudsak.

➔ Tysdag 04/02/25 i Odda.

RF-sak 05/24 Felles forvaltningsplan for Hardangerfjorden.
Gjennomført oppstart med planleggjarar frå heile Hardanger. Konst. rådmann frå Voss deltok
også. Eige referat sendt ut.

Sakliste neste Rådmannsforum:
Oppfordrar at alle innspel kjem inn før møtet, slik at alle kan førebu seg.
Thore Hopperstad vil på neste møte i Rådmannsforum informera om organisatoriske endringar
Ulvik no gjer i helsesektoren.

Eidfjord 21/09/24

Trude Rinaldo, Sekretær


